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Övriga frågor 
 
SDN 2017-12-14 

 
       Tobias Sjö m.fl. (M) 
       Mats Hasselgren (L) 
       Caroline Blomberg (C) 

Steven Crosson (KD) 
 

Skrivelse 

I månadsprognosen för november 2017 kan man läsa att äldreomsorgen på 

Östermalm prognosticerar ett överskott om drygt 48 miljoner kronor. Detta 

väcker en del frågetecken för oss som representerar Alliansen i 

stadsdelsnämnden.  

 

Överskott i äldreomsorgen skulle kunna vara positivt såtillvida att det 

tentativt skulle kunna bero på en friskare befolkning som har mindre 

omsorgsbehov än tidigare. Men det skulle också kunna bero på andra orsaker, 

så som en restriktivare bedömning av vem som får och vem som inte får vård 

och omsorg.  

 

Då en trygg och säker bedömning är avgörande för de äldre i vår stadsdel 

skulle vi önska svar på följande frågor från förvaltningen: 

 

•  Vad beror överskottet på nästan 50 miljoner kronor på avseende 

äldreomsorg i stadsdelen? 

 

• Har förvaltningen tillämpat en strängare bedömning än nödvändigt 

avseende äldres omsorgsbehov i stadsdelen? 


